
 

Protokół Nr V/19 

z V  sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 28 lutego 2019 r.  w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

 

Początek posiedzenia   - godz. 11:00 

Zakończenie     - godz. 15:00 

Lista obecności radnych   - zał. Nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. Nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska -Hrywniak otworzyła V sesję Rady 

Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego - Wójta, p. Waldemara 

Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel –Skarbnika Gminy, sołtysów oraz mieszkańców 

gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na sali znajdowało się 15 

radnych. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 - 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

 

- brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity  na lata 

2019 – 2026. 

6. Uchwała w sprawie  zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019r. 

7. Uchwała w sprawie przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział wkładu 

własnego na realizację zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego zespołu zabudowy mieszkaniowej i usług turystycznych we wsi Spręcowo, gmina Dy-

wity 

10. Sprawy różne 

11. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dywity. 

-p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca – Czy są uwagi lub pytania do protokołu? 

 

Brak uwag/ pytań. 



 

Przewodnicząca - kto jest za przyjęciem protokołu z IV sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Na sali znajdowało się 15 radnych. 

Za przyjęciem  - 15 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

 

Protokół Nr IV/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 16-01-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

 

P. Wójt D. Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami – załącznik nr 3 

 

Ad. 4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

P. B. Rudnicki – prośba o uszczelnienie studni w Slupach 

P. M. Kilkowska- prośba o lepsze rozpropagowanie wśród mieszkańców harmonogramu polowań 

(preferowana forma elektroniczna). 

P. Z. Glezman – na jakim etapie jest sprawa zaopatrzenia w wodę. 

P. Wójt – trwają negocjacje odnośnie stawki za wodę 

P. B.Brewka -  prośba w imieniu sołectwa Redykajny o modernizację drogi do Olsztyna oraz losów działki w 

centrum Redykajn 

 

Brak więcej pytań 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2018 – 2026. 

 

-p. A. Sakowska-Hrywniak –przewodnicząca – uchwała była omawiana na spotkaniu radnych, czy 

są pytania? 

Brak pytań. 

-p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2018 - 2026? 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 13 (tj. p. Bielicki, p. Brewka, p. Derlacz, p. Jędrzejewski, p. 

Kamińska, p. Kaszubska, p. Kryszałowicz, p. Kulas, p. Pszczoła, p. Robak, p. Sadrina Ostrowska, p. 

Sakowska-Hrywniak, p. Kilkowska) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

 

Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity  

na lata 2018 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr V/37/19– stanowi zał. 

Nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie  zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

 



-p. A. Sakowska-Hrywniak –przewodnicząca – uchwała była omawiana na spotkaniu radnych, czy 

są pytania? 

Brak pytań. 

-p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019r.? 

 

Na sali znajdowało się 13radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 (tj. p. Bielicki, p. Brewka, p. Derlacz, p. 

Jędrzejewski, p. Kamińska, p. Kaszubska, p. Kryszałowicz, p. Kulas, p. Pszczoła, p. Robak, p. 

Sadrina Ostrowska, p. Sakowska-Hrywniak, p. Kilkowska) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

 

 

Uchwała w sprawie zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019r. została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr V/38/19– stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Ad. 6. Uchwała w sprawie przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział wkładu 

własnego na realizację zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF. 

 

-p. A. Sakowska-Hrywniak –przewodnicząca – uchwała była omawiana na spotkaniu radnych, czy 

są pytania? 

Brak pytań. 

-p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem Uchwała w sprawie 

przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział wkładu własnego na realizację zadania w 

ramach projektu Bezpieczny MOF ? 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 14 (tj. p. Bielicki, p. Brewka, p. Derlacz, p. Jędrzejewski, p. 

Kamińska, p. Kaszubska, p. Kryszałowicz, p. Kulas, p. Pszczoła, p. Robak, p. Sadrina Ostrowska, p. 

Sakowska-Hrywniak, p. Kilkowska) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

 

 

Uchwała w sprawie przekazania Gminie Olsztyn środków stanowiących udział 

wkładu własnego na realizację zadania w ramach projektu Bezpieczny MOF 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr V/39/19– stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity 

-p. A. Sakowska-Hrywniak –przewodnicząca – uchwała była omawiana na spotkaniu radnych, czy 

są pytania? 

Brak pytań. 

-p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem Uchwały w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Dywity ? 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 (tj. p. Bielicki, p. Brewka, p. Derlacz, p. 

Jędrzejewski, p. Kamińska, p. Kaszubska, p. Kryszałowicz, p. Kulas, p. Pszczoła, p. Robak, p. 

Sadrina Ostrowska, p. Sakowska-Hrywniak, p. Kilkowska) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr V/40/19– stanowi zał. Nr 7 do protokołu. 
 

Ad. 8. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego zespołu zabudowy mieszkaniowej i usług turystycznych we wsi Spręcowo, gmina Dywity 

 

-p. A. Sakowska-Hrywniak –przewodnicząca – uchwała była omawiana na spotkaniu radnych, czy 

są pytania? 

Brak pytań. 

-p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego zespołu zabudowy mieszkaniowej i usług turystycznych we 

wsi Spręcowo, gmina Dywity? 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 (tj. p. Bielicki, p. Brewka, p. Derlacz, p. 

Jędrzejewski, p. Kamińska, p. Kaszubska, p. Kryszałowicz, p. Kulas, p. Pszczoła, p. Robak, p. 

Sadrina Ostrowska, p. Sakowska-Hrywniak, p. Kilkowska) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zespołu zabudowy mieszkaniowej i usług turystycznych we wsi 

Spręcowo, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr V/41/19– sta-

nowi zał. Nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 17. Sprawy różne. 

 

P. Z. Glezman – prośba o przekazywanie 1% przy rozliczeniach PIT 

P. S. Robak – zaprosiła wszystkich na turniej tenisa stołowego 

p. D.Kryszałowicz – poinformowała o dyżurze w bibliotece w Sętalu w każdy pierwszy wtorek 

miesiąca 

p. T. Bielicki – prośba o uzupełnienie numeracji posesji 

 

Przewodnicząca zamknęła V/19 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

Iwona Baka                   Agnieszka Sakowska-Hrywniak 



 

 

 


